
Dossiers commissie 

Toetsen Besluiten
Wat is mijn 
oordeel over de 
leesbaarheid 
van het 
voorstel?

Wat is mijn 
oordeel over 
de 
volledigheid 
van het 
voorstel?

Wat vind ik 
van de 
kwaliteit van 
het voorstel 
als geheel, is 
het voldoende 
om nu over te 
kunnen 
agenderen?

Wat zegt de 
griffie over 
de kwaliteit 
van het 
voorstel?

Welke 
informatie 
(bijvoorbeeld 
over risico’s 
of belangen) 
mis ik nog 
om te 
kunnen 
agenderen?

Ter advisering A – Niet 
bespreken

BI – 1 termijn/geen 
debat/weergeven 

standpunt/bestuurlijke 
vragen aan 

portefeuillehouder

BII – 2 
termijnen/debat/meer
dere woordvoerders in 

de tweede termijn

1e termijn schriftelijk Alleen 2e termijn, 1e 
termijn schriftelijk

Nieuwe 
strategische 
agenda’s 
regionale 
samenwerking 
2030

Dit is hetzelfde stuk dat op 
7 april besproken is. Is het 
wenselijk om tijdens de 
adviescommissie 
aangeleverde moties en 
amendementen  te 
bespreken ? 

Voor kennisgeving AI -  Niet 
bespreken

BI - Kort 
statement / 
opmerking / 
bestuurlijke 
vraag

welke 
bestuurlijke 
vraag er is voor 
de wethouder 
en/of wil de 
fractie een 
statement maken

BII - 1 termijn / 
geen debat / op 
verzoek geven 
fracties mening / 
beperkte 
interrupties van 
portefeuillehouder 
worden toegestaan

Over welk aspect 
van het ingekomen 
stuk gaat het?
Welke vraag heb je 
daarover aan het 
college?
Wat wil je 
daarover van de 
andere fracties 
weten?

Nieuw ingekomen stukken 
Jaarverslag 2019 
Rekenkamercommissie
Mededeling: Noodprocedure 
Inkoop Jeugdhulp 2021
Nederlandse Schuldhulproute
Raadsinformatiebrief 
Kwartiermaker UIThuis
Raadsinformatiebrief van 
wethouder Den Brok over 



wijkcentrum Ruwaard
Raadsinformatiebrief van 
wethouder Van Kessel over 
het proces rondom de 
opdrachtverlening aan ONS 
welzijn
Uitstel nieuwe inkoop 
jeugdhulp in verband met 
coronacrisis
Verzoek om kinderen uit 
Griekse vluchtelingenkampen 
op te vangen

Brieven doorgestuurd uit Raadsvergadering ( de brieven over Corona staan bij de 
raadsvergadering van 4 juni )

Brief over het minimale loon,  
in combinatie met de 
inspreekreactie FNV 

SP wil het onderwerp 
'minimumuurloon 
naar 14 Euro' binnen 
de gemeente Oss 
bespreken; enerzijds 
binnen de gemeente 
Oss als werkgever en 
anderzijds de 
gemeente Oss als 
voorbeeld functie en 
aanjager naar 
bedrijven in de 
gemeente (en regio).

Brief over Digibuurt, SP deelt de zorgen 
van de Seniorenraad 
en vindt digibuurt een 
belangrijke 
voorziening. De SP wil 
van de andere fracties 
horen of zij digibuurt 
willen behouden.
CDA Hoe beoordeelt 
de wethouder de 
activiteiten in relatie 
tot welzijn en 
laagdrempelig 
ontmoeten. En wat is 
de rol van ons welzijn 
en hoe blijven de 
activiteiten geborgd.
GroenLinks vraagt om 
dit ingekomen stuk te 
betrekken bij het 
toegezegde gesprek 
over onze 
toekomstige relatie 
met Ons Welzijn

Brief over middelbaar- en 
vervolgonderwijs tijdens 
coronacrisis en de reactie 
van weth. Van Geffen, 

SP wil graag van het 
college horen welke 
extra inspanningen er 
mogelijk zijn, 
bijvoorbeeld in de 
informatievoorziening, 
om minimaregelingen 
en regelingen voor 
studenten/scholieren 
extra onder de 



aandacht te brengen.
Brief over een solide 
persoonsgebonden budget

Ook Oss gaat steeds 
meer over naar ZIN. 
D66 wil weten hoe de 
wethouder aankijkt 
tegen de 
aanbevelingen die 
‘Per Saldo’ doet.
PvdA Is het college 
bekend met PerSaldo 
en hebben ze 
kennisgenomen van 
de aanbevelingen en 
zijn ze bereid deze 
over te nemen? Is het 
iets voor Oss om 
samen met PerSaldo 
op te trekken ter 
ondersteuning, 
voorlichting en 
toerusting van 
(aankomende) 
budgethouders, al 
dan niet lid van 
PerSaldo?

Brief over WOB-verzoek D66 Deze brief is aan 
Raad en B&W 
verstuurd. D66 gaat 
er vanuit dat dit 
schrijven als WOB-
verzoek behandeld 
wordt? Zo ja, dan niet 
doorzetten

Ingekomen stukken geagendeerd voor de adviescommissie van 7 april (Hierover is al 
een schriftelijke ronde geweest. Fracties kunnen aangeven of er nog stukken zijn die ze 
willen agenderen voor de adviescommissie van 14 mei)

Aanpassen beleidsregels 
Terug- en Invordering
Kaderbrief Regionale 
Ambulancevoorziening 
Brabant Midden-West-Noord
Lokale ontwikkelagenda Wmo 
Oss
Opstellen huisvestingsplan 
voor door de gemeente Oss 
Noordwest gewenste 
activiteiten en voorzieningen
Uitvoeringsprogramma 2020 
vindbaarheid en 
beschikbaarheid van de 
jeugdhulp
Uitvoeringsprogramma 
gezondheid 2020
Vaststelling subsidieregeling 
Dekkend Netwerk AED's 
gemeente Oss
Zienswijze 
herindelingsontwerp 
gemeente Boxmeer Cuijk en 



Sint Anthonis
Beleidsregels beschermd 
wonen 2020

SP Onrust en 
onzekerheid bij 
mensen die hiervan 
afhankelijk zijn. 
Vragen aan en 
antwoorden van het 
college.

Brieven over straling en 
gezondheid

Op verzoek van de 
fractie van D66 
tijdens de 
raadsvergadering van 
30 januari.
De fractie wil vragen 
aan de wethouder of 
hij het RIVM wil 
benaderen hoe het 
landelijk advies daarin 
zou kunnen zijn, 
zodat we er lokaal 
qua voorlichting ook 
iets mee kunnen.

Rapport Ik ben meer dan 
mijn problemen, een 
integrale aanpak voor 
kinderen met meerdere 
problemen in de thuissituatie

Op verzoek van PvdA 
en SP tijdens de 
raadsvergadering van 
30 januari
PvdA wil van de 
portefeuillehouder 
horen wat er met de 
aanbevelingen is 
gedaan.
SP wil het onderzoek 
met de andere 
fracties bespreken en 
kijken of er iets 
gedaan kan worden 
met de 
aanbevelingen.

Bijdrage huurkosten tijdelijke 
voorziening voor ontmoeten 
Neerlangel Overlangel Keent 
(NOK)

CDA: hoever staat het 
met de ontwikkeling 
van de definitieve 
voorziening voor 
ontmoeten in NOK?

Incidentele subsidie 2020 
Thuis In Oss

CDA: Wat is nu nog 
de rol van Ons 
Welzijn voor wat 
betreft 
statushouders?

Aandachtsexploitaties Wijk- 
en Dorpscentra gemeente 
Oss
gemeente aan de slag met 
het VN-Verdrag Handicap

SP: Hierbij de motie 
Toegankelijkheid van 
28 juni 2018 
betrekken. De motie 
roept op om  te 
komen tot een 
inclusie-agenda en 
deze brief haakt hier 
mooi bij aan.
PvdA: sluit zich aan 
bij de SP. Daarnaast 



wil de fractie weten of 
het college bekend is 
met het manifest 
Iedereen doet mee, 
en of dat ook 
ondertekend is door 
de gemeente Oss. De 
fractie wil ook weten 
hoe het op dit 
moment staat met de 
implementatie van 
het VN-Verdrag 
Handicap.

motie financiële bijdrage van 
Rijk voor Omgevingswet

SP: De gemeente 
krijgt steeds meer 
taken en de 
gemeente Oss ervaart 
krapte in het 
ambtenarenapparaat.

Nabetaling subsidie aan 
fanfare Jong Leven
Raadsinformatiebrief 
Armoede en Schulden
Raadsinformatiebrief over de 
resultaten van Werk en 
Inkomen
Raadsinformatiebrief van 
weth. Van Geffen over het 
Golfbad
Resultaten 
vertrouwensexperiment Oss: 
Zelf aan het stuur en op 
maat. Werkt het?
Subsidie maatjesprojecten 
Buurtgezinnen, Stichting 
Buddyhulp en Humanitas


